



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
20 MARS 2014

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	FILIPPA HALLQVIST
VICE ORDFÖRANDE	KARL "NETTO" GUSTAVSSON
KASSÖR	VINCENT ERICSSON
SEKRETERARE	MAGDALENA "TM" JANSSON
LEDAMOT	ELLINOR "JOEL6" RÅNGE
ORDFÖRANDE DP	TOBIAS "TJ" JOHANSSON
ORDFÖRANDE F6	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY VIKSTEN
ORDFÖRANDE SNF	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
ORDFÖRANDE FOC	RICKARD ANDERSSON
ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV
ASP KÄRNSTYRET	BIRGER EKLUND

§1 Mötets öppnande Filippa öppnar mötet.

§2 Val av justerare Vincent Ericsson väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§4 Rundabordet • **Kärnstyret:**

- Filippa
Har nu fått in alla anmälningar till SaFt. Vi verkar få cirka 25 gäster.
Mer under §9.
- Netto
Har varit på SU-möte. Det var fysisk skyddsronnd i mattehuset härom veckan, det var inte så många frågor som rörde studenterna. Dock kan anmärkas att det inte är något mögel i Laplace, utan endast en återkommande fuktskada. Har också försökt hitta folk som kan laga lunch till SaFt.
- Vincent
Har skrivit under nya fullmakter till banken, tjatat om konton och liknande. Har även haft kassörmöte, som gick bra. Är i fas med bokföringen. Har även haft lite koll inför SaFt.

Filippa Hallqvist
Ordförande

Magdalena Jansson
Sekreterare

Vincent Ericsson
Justerare



– TM

Masterlistorna är uppdaterade, till slut... Har fullt upp i och med att lanseringen av nya ftek medför en inte alls oväntad men ändå ganska stor mängd problem. Protokollet från föregående sektionmöte är utskrivet och inväntar underskrifter.

– Ellinor

Jobbar med sin överlämning och sitt arbetsgruppande. Funderar också över sin roll som nöjeslivsansvarig, se §5.

• **FARM:**

Har varit på arbetsmarknadsgruppskalas och haft det trevligt. Har problem med att man inte har tillgång till sitt konto, fortfarande. Anmälan till CERN stänger snart. Försöker fixa företag till Graduate Physics Day, det börjar bli lite bråttom men någon kommer förhoppningsvis. Har även haft möte med Braintek om eventuella överlapp mellan sektionens arbetsmarknadsgrupp och kårens företag och kommittéer.

• **FnollK:**

Har varit på teambuilding. Planerar för fullt, gasque- och bastutider är på gång. MK har bestämt att nollkampen och nollrevanschen slås ihop till ett arrangemang: finalkampen. Ordet *noll* ska fasas ut.

• **DP:**

Har haft asparrangemang. Idag är det pubbrunda! Fullt upp med andra ord.

• **Foc:**

Har handlat och planerat in ett asparr.

• **SNFTM:**

Har haft möte med Jana och Johan angående programmeringsteknikkursen. Den som har åsikter om hur kursen är uppmanas man kontakta SNF. Har även varit på UU och diskuterat rättssäkerhetsdokumentet, vilket ska uppdateras. Har även diskuterat med andra sektioner om hur en Studienämnd kan struktureras upp. Har haft asplunch och drar nu igång sin aspning, som blir större än tidigare. Idag är det cocktailparty.

• **F6:**

ET-rajat blev lyckat och uppskattat av de 80-100 personer som var där, men gick väldigt mycket back. Annars är det pågående aspning.

§5 Utskottsmöten

- **NU:** diskuterar sig självt och nöjeslivs-/festansvarigs roll. Ellinor upplever att rollen som nöjeslivsansvarig är otydlig och vill gärna styra upp detta inför nästa år. Hon och Filippa kommer att diskutera detta vidare, alla inbjuds att brainstorma på temat. Nästa NU-möte kommer internarbetsordning att diskuteras.



§6 Häft och hål till KINSLS En sektionsmedlem har kontaktat Styret och tycker att vi borde skaffa häftapparat och hålslag och medelst vajer sätta fast dessa i KINSLS¹. Vi har ingenting emot att göra det, frågan är dock vem som ska fylla på häftklamrar i häftapparaten i så fall. Kan kanske huset ordna detta åt oss istället? Netto kan ta upp det på nästa styddsround, för vilken datum ej är bestämt. Filippa svarar berörd sektionsmedlem.

§7 Sektionsstyrelseworkshop Måndag 31 mars är det sektionsstyrelseworkshop på Kåren. Det finns gott om intressanta pass att välja på, sista anmälan är nästa vecka. Varje person anmäler sig själv.

§8 Julbordet DP vill ej längre ansvara för julbordet då man tycker att det växt till ohanterlig storlek. Ingen annan förening är villig att ta på sig arrangemanget i sin helhet, däremot vill man gärna hjälpa till. Då det är ett omtyckt arrangemang känns det viktigt att hitta en bra och hållbar lösning. Vi scoutar därför fysiskt och virtuellt² representanter till en arbetsgrupp fram till nästa vecka.

§9 SaFt Vi delar upp ansvarsområden inför SaFt. Fanny tar hand om mottagningsdiskussionen, TJ och Sabz får festkultur, Rickard tar ideellt engagemang, Vincent och Kalldal tar påverkansarbete (eget för studienämnd på eftermiddagen). Marina tillverkar namnskyltar. Fanny kollar om FnollK vill hålla i lekarna på fredagen. Styretasparna kan också komma i fråga för detta. Vi behöver också folk som är levande nycklar till scoutgården natten fredag-lördag och lördag-söndag.

Filippa kommer att skicka ut SaFt-inbjudan till Styret, denna skall besvaras inklusive allergier så snart som möjligt.

§10 Studentrösten Ikväll är det Studentrösten! Kalldal fick precis ett kommunikationspaket om detta. Vi har fyra affisch-frågemöjligheter. FARM och SNF kniper två.

§11 Nästa möte Nästa möte blir 27 mars 2014.

§12 Mötets avslutande Mötet avslutades av Filippa 13:03.

¹Datorsalarna på våning 7 i forskarhuset, alltså de nya datorsalarna

²Joel6 skickar ett mejl till sektionsaktiva

Veckans serie Från Wumo.



Av: Wulff & Morgenthaler